

Date: May, 15th 2022

Circular No:27 / AY 2021-2022
Subject: The passing of H.H Sheikh Khalifa bin Zayed Al Nahyan

Dear Parents,

Ajyal Al Falah extends our deepest condolences to the UAE community, our parents, and extended families for the passing of His Highness Sheikh Khalifa bin Zayed Al Nahyan, President of the UAE and Ruler of Abu Dhabi. May he rest in peace. His memory will live on in our hearts and the hearts of all citizens of the UAE.

Together with the registration and accounts departments, our school will be closed **on Monday, May 16th, 2022**, to observe the mourning period announced by the UAE Government. We will resume normal operations on **Tuesday, May 17th, 2022, from 8:00 a.m. to 15:00.**

Yours sincerely,



Antoinette Brown
Principal Director



التاريخ: 15 مايو 2022

تعميم رقم 27 / العام الأكاديمي 2021-2022

الموضوع: وفاة صاحب السمو الشيخ خليفة بن زايد آل نهيان

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد

ببالغ الحزن والأسى تلقينا خبر وفاة المرحوم والمغفور له بإذن الله تعالى الشيخ خليفة بن زايد آل نهيان، تتقدم أجيال الفلاح بأحر التعازي نسأل الله عز وجل أن يتغمّد الفقيد برحمته ويسكنه فسيح جنّاته وأن يلهم أهله وأبناء دولته الصبر والسلوان على فقدانه، سائلين المولى أن يحفظ دولة الإمارات العليّة وأن يبارك في أبناء شعبها العظيم، إنّا لله وإنا إليه لراجعون

سيتم إغلاق مدرستنا وقسم التسجيل والحسابات ، يوم الاثنين ، 16 مايو ، 2022 ، وذلك التزامًا بفترة الحداد التي أعلنتها حكومة الإمارات العربية المتحدة. نستأنف العمل الطبيعي يوم الثلاثاء 17 مايو 2022 من الساعة 8:00 صباحًا حتى الساعة 15:00 ظهرًا.



أنطوانيت براون
مديرة المدرسة

مع فائق الاحترام والتقدير،

